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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki (nr 1)
14 listopada 2019 r.
Komisja Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki, obradująca pod przewodnictwem 
wicemarszałek Sejmu Małgorzaty Kidawy-Błońskiej, dokonała:

– wyboru prezydium Komisji.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Piotr Kędziora dyrektor Biura Legislacyj-
nego oraz Krzysztof Majer, Mariusz Pawełczyk – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Wicemarszałek Sejmu Małgorzata Kidawa-Błońska:

Witam państwa bardzo serdecznie. Otwieram zwołane na podstawie art. 20 ust. 2 regu-
laminu Sejmu pierwsze posiedzenie Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki. 
Porządek dzisiejszego posiedzenia przewiduje wybór prezydium Komisji: przewodni-

czącego oraz zastępców przewodniczącego. 
Zgodnie z art. 163a ust. 1 regulaminu Sejmu uchwały Komisji zapadają większością 

głosów w obecności co najmniej 1/3 liczby członków Komisji. 
Na podstawie listy obecności członków Komisji stwierdzam kworum. 
Przypominam, że Komisja na postawie art. 20 ust. 3 regulaminu Sejmu powołuje 

i odwołuje członków prezydium w głosowaniu jawnym, większością głosów. Głosowanie 
jawne odbywa się poprzez podniesienie ręki i obliczenie głosów przez sekretarzy Komi-
sji. Głosowanie przeprowadzimy według zasady: Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymał od głosu? Wybór zostanie dokonany, jeśli kandydat na daną funkcję uzyska 
zwykłą większość głosów, to znaczy więcej głosów za niż przeciw. Głosy wstrzymujące 
nie są brane pod uwagę.
Przystępując do wyboru przewodniczącego Komisji, zwracam uwagę, że w przypadku 

zgłoszenia większej  liczby kandydatów uzyskanie przez pierwszego w kolejności kan-
dydata zwykłej większości głosów spowoduje jego wybór na przewodniczącego Komisji. 
Głosowanie na pozostałe kandydatury stanie się bezprzedmiotowe. 
Czy powyższe zasady głosowania i wynikające z nich konsekwencje są dla wszystkich 

posłów jasne? Nikt z posłów wątpliwości nie zgłasza, więc roszę o zgłaszanie kandydatur.
Bardzo proszę, pan poseł Rutnicki.

Poseł Jakub Rutnicki (KO):
Dziękuję bardzo. 
W imieniu klubu Koalicji Obywatelskiej chciałem zgłosić na przewodniczącego Komi-

sji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki pana posła Ireneusza Rasia. To doświadczony 
parlamentarzysta, który od dwóch kadencji przewodniczy Komisji. Bardzo dziękuję.

Wicemarszałek Sejmu Małgorzata Kidawa-Błońska:
Czy są inne kandydatury? Nie ma. 
Czy pan poseł się zgadza na kandydowanie?

Poseł Ireneusz Raś (KO):
Tak, wyrażam zgodę.

Wicemarszałek Sejmu Małgorzata Kidawa-Błońska:
Zgłoszona została tylko jedna kandydatura na funkcję przewodniczącego Komisji. 
Przystępujemy do głosowania. Kto  jest  za wyborem na funkcję przewodniczącego 

Komisji pana posła Rasia? (18) Kto jest przeciw? (1) Kto się wstrzymał? (0)
Stwierdzam, że przewodniczącym Komisji został pan poseł Ireneusz Raś, przy 18 

głosach za, 1 głosie przeciw oraz 0 wstrzymujących. Serdecznie gratuluję wyboru.
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Przystępujemy teraz do wyboru zastępców przewodniczego Komisji. Komisja Kultury 
Fizycznej, Sportu i Turystyki liczy 25 posłów. Proponujemy wybrać czterech zastępców.

Poseł Ireneusz Raś (KO):
Zgłaszam propozycję wyboru pięciu wiceprzewodniczących.

Wicemarszałek Sejmu Małgorzata Kidawa-Błońska:
Czy jest sprzeciw? Sprzeciwu nie słyszę. 
Przystępujemy do zgłaszania kandydatur. 
Bardzo proszę, pan poseł Ireneusz Raś.

Poseł Ireneusz Raś (KO):
Pani marszałek, Wysoka Komisjo, w imieniu Klubu Parlamentarnego Koalicja Obywa-
telska chciałem zgłosić kandydaturę pana posła Jakuba Rutnickiego. To doświadczony 
parlamentarzysta, od roku 2005. Wiele lat pracował w prezydium Komisji. Cechuje się 
wielką starannością w tej pracy, dlatego chciałbym, aby kontynuował ze mną współpracę.

Wicemarszałek Sejmu Małgorzata Kidawa-Błońska:
Dziękuję bardzo. 
Proszę o kolejne kandydatury. 
Bardzo proszę, panie pośle.

Poseł Kamil Bortniczuk (PiS):
Pani marszałek, w imieniu Klubu Parlamentarnego Prawo i Sprawiedliwość chciałem 
zgłosić kandydaturę Mieczysława Kazimierza Baszko. To doświadczony parlamentarzy-
sta i wiceprzewodniczący Komisji w poprzedniej kadencji. Dziękuję bardzo.

Wicemarszałek Sejmu Małgorzata Kidawa-Błońska:
Dziękuję bardzo. 
Czy pan poseł wyraża zgodę na kandydowanie? Pan Baszko?

Poseł Mieczysław Baszko (PiS):
Wyrażam zgodę.

Wicemarszałek Sejmu Małgorzata Kidawa-Błońska:
Pan Kuba Rutnicki także?

Poseł Jakub Rutnicki (KO):
Tak, wyrażam zgodę.

Wicemarszałek Sejmu Małgorzata Kidawa-Błońska:
Czy pan poseł może się przedstawić i zgłosić kandydaturę? Przepraszam, nie znam jesz-
cze państwa.

Poseł Dariusz Olszewski (PiS):
Oczywiście, że tak. Dariusz Olszewski, Klub Parlamentarny Prawo i Sprawiedliwość. 
Szanowni państwo, chciałbym zgłosić pana posła Marka Matuszewskiego na wice-

przewodniczącego Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki.

Wicemarszałek Sejmu Małgorzata Kidawa-Błońska:
Dziękuję panu posłowi bardzo. Czy pan poseł Matuszewski się zgadza?

Poseł Marek Matuszewski (PiS):
Wyrażam zgodę.

Wicemarszałek Sejmu Małgorzata Kidawa-Błońska:
Dziękuję bardzo. Bardzo proszę.

Poseł Arkadiusz Iwaniak (Lewica):
Pani marszałek, Arkadiusz Iwaniak. 
Chciałem zgłosić w imieniu Klubu Parlamentarnego Lewicy na wiceprzewodniczą-

cego posła Tadeusza Tomaszewskiego. Jako rekomendację dodam tylko,  iż od 22  lat 
pracuje on w tej Komisji.
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Wicemarszałek Sejmu Małgorzata Kidawa-Błońska:
Dziękuję bardzo. Bardzo proszę, pan poseł Matuszewski.

Poseł Marek Matuszewski (PiS):
W imieniu  Prawa  i Sprawiedliwości  chciałbym  zgłosić  kandydaturę  pana  Dariusza 
Olszewskiego.

Wicemarszałek Sejmu Małgorzata Kidawa-Błońska:
Czy pan poseł Dariusz Olszewski się zgadza? 

Poseł Dariusz Olszewski (PiS):
Tak, pani marszałek, wyrażam zgodę.

Wicemarszałek Sejmu Małgorzata Kidawa-Błońska:
Czy pan poseł Tomaszewski wyraża zgodę na kandydowanie?

Poseł Tadeusz Tomaszewski (Lewica):
Tak.

Wicemarszałek Sejmu Małgorzata Kidawa-Błońska:
Dziękuję bardzo. 
W związku ze zgłoszeniem ustalonej liczby kandydatów na funkcję zastępców prze-

wodniczącego proponuję dokonanie ich wyboru w głosowaniu łącznym. Czy jest sprze-
ciw? Nie słyszę sprzeciwu.
Kto jest za wyborem zgłoszonych kandydatów na funkcję zastępców przewodniczą-

cego Komisji: pana posła Mieczysława Baszko, pana posła Marka Matuszewskiego, pana 
posła Dariusza Olszewskiego, pana posła Jakuba Rutnickiego i pana posła Tadeusza 
Tomaszewskiego? Kto jest za? (21) Kto jest przeciw? (0) Kto się wstrzymał? (1)
Informuję, że zastępcami przewodniczącego Komisji zostali wybrani panowie posło-

wie:  Mieczysław  Baszko,  Marek Matuszewski,  Dariusz  Olszewski,  Jakub  Rutnicki 
i Tadeusz Tomaszewski wynikiem 21 głosów za, 0 przeciw i 1 wstrzymujący.
Na tym kończymy głosowanie. Gratuluję wszystkim wyboru i tak sprawnego prze-

prowadzenia obrad Komisji. 
Zamykam posiedzenie.


